
Europaudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 21. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOM (2016) 0470
Forslag til RÅDETS AFGØRELSE om den midlertidige anvendelse af den
samlede økonomi- og handelsaftale mellem Canada på den ene side og Den
Europæiske Union og dens medlemsstater på den anden side

Spørgsmål 41
Statsministeren udtrykte sig således i forbindelse med sin afrapportering fra
møde i Det Europæiske Råd for Europaudvalget den 9. november 2016: ”Jeg
håber virkelig, at vi bliver i stand til at behandle briterne bedre, og at de bliver i
stand til og har et ønske om at behandle os bedre”. Mener ministeren, at EU
med økonomi- og handelsaftalen CETA ikke behandler Canada godt, og hvis
dette ikke er tilfældet, hvad forstår ministeren da ved statsministerens udtalel-
se (jf. ovenstående citat) om at behandle briterne bedre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mikkel.Dencker@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Erik Christensen
formand
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